



Xu Sitao

Chief Economist, China, Partner Deloitte

Xu Sitao is Chief Economist of China, Partner at Deloitte. Formerly, he was at The Economist Group from 2004 to 2014 and held various positions. He was Chief Representative of the Economist Group, Director of Advisory Services for Economist Corporate Network and Director of Global Forecasting, China, at EIU.

Before joining The Economist Group, Xu Sitao worked for ICBC (Asia), the overseas flagship of China's largest bank, as the Head of Economics in 2003. Prior to this, he was Societe Generale's Chief Economist for Asia (ex-Japan) from 2001 to 2002. He joined Standard Chartered Bank as Regional Treasury Economist in 1996. Previously, Xu Sitao was the Economist for Indonesia, Korea, and Thailand in Singapore, working for MMS International of Standard and Poor's Group in 1995. Xu Sitao holds a B.A. in Economics from Peking University, an M.A. in Economics from the University of Connecticut, and a M.S. in Finance from Boston College. He has been a columnist for *Caijing* and *21st Century*, China's leading business publications and has contributed frequently to leading regional and international publications, such as *YaleGlobal Magazine*, the *Asian Wall Street Journal* and *Financial Times*. He appears regularly on CNBC, Bloomberg, CCTV, and other TV shows as a commentator on Asia and an accomplished public speaker and lecturer.

Xu Sitao speaks regularly at board meetings of major corporations and major conferences for institutional investors and policymakers. Xu Sitao is on the Speaker Retainer Programme for the Virginia -based CFA Institute and speaks regularly on asset allocation strategy in the context of China to institutional investors. Xu Sitao is a non -executive director of Hunan Valin, one of major steel companies in China, which is partially owned by ArcelorMittal. Xu Sitao is also sitting on the board of Hisun Tech (a Hong Kong listed company). Xu Sitao is also a clinical professor at the School of Economics and Management of Tsinghua University. Xu Sitao is a visiting scholar at Hoover Institution at Stanford University in 2012.



许思涛

中国首席经济学家， 合伙人
德勤

许先生现任德勤的中国首席经济学家及合伙人。他曾先后任职于多家业界领先机构。曾驻新加坡在标准普尔集团所属的 MMS 国际担任新兴亚洲经济学家，负责对韩国、印尼、泰国的经济研究(1995-1996)。之后驻香港，在渣打银行任东北亚地区经济学家(1996-2000)，后来又 在法国兴业银行担任首席亚洲经济学家(2000-2002)。许先生曾出任中国工商银行(亚洲)经济主管(2003-2004)，负责中国最大银行的海外旗舰的宏观经济研究。

在加入2014年加入德勤之前，许先生在经济学人集团担任其中国首席代表，经济学人智库全球预测中国负责人(2004 to 2014)。此外，许先生也专门针对大中华地区进行了相关政策研究及可行性调研。许先生还定期为中国业界领先的商业刊物《财经》《二十一世纪报道》撰写专栏文章，同时他还是《亚洲华尔街日报》、英国《金融时报》、《耶鲁全球在线》及《南华早报》的特约撰稿人。他经常出现在 BBC、CNBC、CNN, 中央电视台及 Bloomberg 的电视节目中，担任亚洲经济事务的评论人。

许先生从 2004 年至今担任特许金融分析师协会关于中国经济与资产配置的题目指定演讲人，定期在亚太及欧美数十个主要城市为基金经理，分析师及监管当局进行演讲。许先生目前是清华大学经济管理学院客座教授及斯坦福大学胡佛研究所访问学者(2012)。许先生目前是高阳科技及华菱钢铁的独立董事。

许先生在北京大学获得经济学学士学位，在康涅狄格州大学获得经济学硕士学位，在波士顿学院获得金融学硕士学位。
